
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-10-14, § 19 

 

 Tid: 14 oktober 2008 kl 16.30 – 17.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 14 oktober 2008 

  

Ulla Hamilton Jan Valeskog Annika Ödebrink 

   (§ 10) 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (m) tjänstgörande 

Datevig Mardirossian Lönn (m) tjänstgörande 

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Inga-Lill Larsson (m)  

Milly Namiro Darlson (s) tjänstgörande 

Margareta Stavling (s)  

Hampus Rubaszkin (mp)  

Sebastian Wiklund (v)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Birgitta Björk, Ted 

Ell, Lars Jolerus, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist samt 

borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. Adjungerade med närvarorätt var även Petra Berglund, 

Maria Stigle och Anita Westergren från trafikkontorets nämndsekretariat. 

 

Ordföranden Ulla Hamilton (m) hälsade Sebastian Wiklund, ny ersättare för (v) 

välkommen till nämnden. 



  

 
 § 19 

Mångdubbla stadens biogasproduktion - använd matavfallet som en 

resurs. Skrivelse till kommunstyrelsen. Svar på remiss 

Dnr T2008-007-02988 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden godkänner kontorets utlåtande och 

 överlämnar det som svar på kommunstyrelsens remiss. 

2. Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

Ärendets handling 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 24 september 2008. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m) och ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) 

 ställde sig bakom kontorets förslag. (se beslutet) 

 

2) Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) föreslog följande: 

1. Motionen tillstyrks i huvudsak. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Vi anser att det bör finnas olika målnivåer för storköksavfall och avfall från 

privathushåll. Vi önskar se en kraftig ökning av insamlingen och välkomnar en 

ökad användning av avfallskranar i Stockholm, eftersom den underlättar 

återvinningen från privata hushåll, inte minst i den täta stenstaden. Vi ser det 

dock inte som önskvärt att fatta beslut om ett slutdatum för LNG idag eftersom 

det kan hota möjligheten att etablera ett nät för distribution av biogas. 

 

3) Ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten Kajsa Stenfelt (v) föreslog 

följande: 

1. Trafik och renhållningsnämnden godkänner kontorets utlåtande och 

överlämnar det som svar på kommunstyrelsens remiss. 

2. Trafik och renhållningsnämnden uppdrar åt kontoret att återkomma 

med förslag på platser för anläggandet av en eller flera biogasanläggningar 

för organiskt avfall. 

3. Trafik och renhållningsnämnden uppdrar åt kontoret att återkomma 

med en plan för hur mer matavfall från hushållen ska kunna insamlas. 

4. Därutöver anförs följande: 

 

Det berörda näringslivet, främst representerat av Biogas öst, har tydligt 

deklarerat att man gärna vill få in allt tillgängligt matavfall för att kunna utöka 

produktionen av biogas, samt möjliggöra en regelbunden tillgång på biogas. 

Det behov av fossilgas som kontoret framställer, för att kunna upprätthålla 

regelbunden tillgång på biogas till gasdrivna fordon, beror på den borgerliga 

majoritetens halstarrighet och hittillsvarande ovilja att möjliggöra en högre 



  

insamlingsgrad av matavfall.  

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) med hänvisning till sitt förslag. 

Ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten Kajsa Stenfelt (v) med hänvisning 

till sitt förslag. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) instämmer i förslaget från (mp) och (v). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


